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  PROTOKÓŁ NR XLIV/2022 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 27 PAŹDZIERNIKA 2022 R. 

W URZĘDZIE GMINY W DOBRONIU,  

ULICA 11 LISTOPADA 9, SALA KONFERENCYJNA - PARTER  

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o godz. 11.00. 

 

1. Otwarcie XLIV sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie 

kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając XLIV 

sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 
Poinformował, że zgodnie z art. 20. 1b ustawy o samorządzie gminnym 

obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób 
zwyczajowo przyjęty. Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych 

jest 13 radnych, na ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak – Wójt Gminy Dobroń; 

2. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń; 
3. Anna Wyrwa-Antoniak – Radca Prawny UG w Dobroniu, 

4. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 

5. Tomasz Ignaczak – Kierownik Ref. GKiOŚ UG Dobroń. 
 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie. 
 

(Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 
2. Przyjęcie porządku obrad: 

 
- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że Radni otrzymali 

porządek obrad wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję, zapytał, czy są 
wnioski do porządku obrad? 

 
- Brak wniosków do porządku obrad. 

 

Porządek XLIV Sesji Rady Gminy w Dobroniu – 27.10.2022 r.: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania dla fragmentu wsi Chechło 

Pierwsze w rejonie ul. Torowej w gminie Dobroń (opinia Komisji 

Rolnictwa). 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2022-2031 (opinia Komisji Rozwoju). 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2022 (opinia Komisji Rozwoju). 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

utworzenia w Gminie Dobroń młodzieżowej rady gminy (Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji).  

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Dobroń w 

roku szkolnym 2021/2022. 

8. Korespondencja i sprawy różne. 

9. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

10. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2021.  

11. Przyjęcie wniosków do protokołu nr XLIII/2022 z sesji Rady Gminy. 

12. Zamknięcie sesji.  

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania dla 

fragmentu wsi Chechło Pierwsze w rejonie ul. Torowej w gminie 

Dobroń: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak przedstawił projekt uchwały. 

Poinformował, że właściciele działki wystąpili o zmianę zapisu w planie 

zagospodarowania przestrzennego w kwestii zwieszenia mocy paneli 

fotowoltaicznych, które wspomagałyby ich zakład produkcyjny.  

-  Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 
odczytał pozytywną opinie nr 39/106/2022 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Radny D. Becht zaznaczył, że projekt budowy tej fotowoltaiki jest jak 
najbardziej zasadny. Zaznaczył, że jeśli tworzymy plany zagospodarowania 

dla terenów przesyłowych to przy każdym takim terenie powinny być strefy 

buforowe na odnawialne źródła energii.  

- Brak dalszej dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XLIV/321/22, do którego nie 

wniesiono uwag.  
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- Bez radnego P. Górnego, bez radnej M. Minkiewicz, skład Rady 13 

obecnych radnych; 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 13 głosami „za” jednogłośnie 
przyjęła uchwałę Nr XLIV/321/22 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania dla fragmentu wsi Chechło 

Pierwsze w rejonie ul. Torowej w gminie Dobroń. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2022-2031: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak przedstawił projekt uchwały. Zaznaczył, że 

szczegółowo projekt był omawiany na czterech komisjach Rady Gminy.  

-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 
odczytał pozytywną opinie nr 43/166/2022 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Brak dyskusji.  
 

- Został odczytany projekt uchwały nr XLIV/321/22, do którego nie wniesiono 
uwag.  

 

- Bez radnego P. Górnego, bez radnej M. Minkiewicz, skład Rady 13 obecnych 
radnych; 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 13 głosami „za” jednogłośnie 

przyjęła uchwałę Nr XLIV/322/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2022-2031. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2022: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak przedstawił projekt uchwały. Zaznaczył, że 

szczegółowo projekt był omawiany na czterech komisjach Rady Gminy.  

-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 

odczytał pozytywną opinie nr 43/167/2022 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poprosił o 

wyjaśnienie zmniejszenia nadwyżki budżetowej na rok 2022.  
 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo zaznaczyła, że zgodnie z projektom 
uchwały zwiększono dochody w rozdziale 75621 o kwotę 2 888 418,57 zł - 

dodatkowe dochody na rok 2022 z tytułu udziału we wpływach z podatku 
dochodowego od osób fizycznych. Wobec czego zwiększamy wydatki w 

rozdziale 80195 o kwotę 2 040 000,00 zł - na zadanie - "Budowa sali 
gimnastycznej w systemie budownictwa pasywnego w Mogilnie Dużym". 

Wobec powyższego mamy więcej dochodów, a mamy dodatkowe dochody a 
są one wyższe niż wydatki jakie mamy zamiar ponieść, nadwyżkę w postaci 

ponad 8oo tys. złotych z tego roku wycofujemy i przerzucamy ją na rok 
następny. 

 
- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że już w marcu br. 

informował, że otrzymamy dodatkowe wsparcie w postaci tych 2 888 

418,57 zł.  
 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zaznaczył, że 
skoro mamy w budżecie nadwyżkę czy planowane są w nowym roku 

dodatkowe inwestycje np. w postaci nakładek asfaltowych na drogach 
gminnych? 

 
- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że sytuacja gospodarcza w 

całym kraju jest trudna, nieprzewidywalna. Nie wiem z czym będziemy się w 
roku 2023 borykać. Zaznaczył, że musimy zakończyć dwie duże inwestycje, 

mieć w ramach ich środki na wkład własny, rozpocząć inwestycje związane z 
środami z tzn. „Polskiego ładu”. Zaznaczył, że cały czas widzimy, jak rosną 

ceny energii w naszym placówkach. Ponadto staramy się na wszystkie 
inwestycje pozyskiwać środki zewnętrzne, na ten moment jest ich około 30 

mln wpływów wewnętrznych do gminy. Stwierdził, że nie wydajemy 

wszystkich tych środków, czekamy na porządzenie projektów dotyczących 
infrastruktury drogowej, czekamy na podpisanie umów z Urzędem 

Marszałkowskim – dotyczącej kanalizacji za 4 mln złotych i spełnienie 
formalno-prawnych wymogów. Zaznaczył, że te środki chcemy 

gospodarować rozsądnie.      
 

- Brak dalszej dyskusji.  
 

- Został odczytany projekt uchwały nr XLIV/323/22, do którego nie wniesiono 
uwag.  

 
- Bez radnego P. Górnego, bez radnej M. Minkiewicz, skład Rady 13 obecnych 

radnych; 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 13 głosami „za” jednogłośnie 

przyjęła uchwałę Nr XLIV/323/22 w sprawie zmian w uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2022. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej utworzenia w Gminie Dobroń młodzieżowej rady gminy: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak przedstawił projekt uchwały. Petycja 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

- Zastępca przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji W. Bąkowski 
odczytał pozytywną opinie nr 20/28/2022 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Brak dyskusji.  
 

- Został odczytany projekt uchwały nr XLIV/324/22, do którego nie wniesiono 

uwag.  
 

- Bez radnego P. Górnego, bez radnej M. Minkiewicz, skład Rady 13 obecnych 
radnych; 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 12 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się” przyjęła uchwałę Nr XLIV/324/22 w sprawie 
rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia w Gminie Dobroń młodzieżowej 

rady gminy. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie 

Dobroń w roku szkolnym 2021/2022: 

- Informacja stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak przedstawił ww. informacje. Poinformował, 

iż placówki oświatowe są bardzo dobrze wyposażone w bazę techniczną. 
Zaznaczył, że niedawno oddaliśmy do użytku nowa sale gimnastyczną i 2 

oddziały przedszkolne przy Szkole Podstawowej w Chechle. Podkreślił 
ogromną role termomodernizacji wszystkich budynków szkół w latach 2017-

2018, przedstawił koszty tych inwestycji oraz nowoczesne rozwiązania w tych 
budynkach związane z ogrzewaniem i oszczędzaniem energii. Poinformował, 
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że w tym roku stworzyliśmy nową pracownie informatyczna w Szkole 
Podstawowej w Chechle, gdzie koszt to 300 tys. złotych całkowicie 

pozyskanych z zewnętrznych środków. Ponadto udało nam się pozyskać 

ponad 80 tys. złotych na nowa pracownie przyrodniczą, która będzie 
stworzona w Szkole Podstawowej w Mogilnie Dużym. Ponadto trwają 

konsultacje dotyczące projektu boiska przy Szkole Podstawowej w Chechle. 
Poinformował, jak wyglądają prace przy budowie sali gimnastycznej przy 

Szkole Podstawowej w Mogilnie Dużym. Zaznaczył, że wykonawca chce 
oddać inwestycje już w kwietniu 2023 r., tj. pół roku wcześniej niż zakłada 

harmonogram. Inwestycja jest finansowana w kwocie 6 mln zł z środków 
zewnętrznych, złożyliśmy wniosek na 2 mln 800 tys. zł w ramach rządowego 

programu „Sportowa Polska” na to zadanie, a całość inwestycji opiewa na 
kwotę ponad 9 mln złotych. Zaznaczył, że w związku z obecna sytuacją 

gospodarczą musimy mierzić się z waloryzacją, tj. inflacją, a co z tym idzie 
dopłata do kwoty zapisanej w umowie. Szacunkowo może to być ponad 1 

mln złotych. Poinformował, jaka jest ogromna rola szkol w kształceniu 
młodzieży. Stwierdził, że w obecnym momencie na terenie gminy Dobroń 

uczy się 170 przedszkolaków, co nie zapewnia nam 100 procedowanego 

zapotrzebowania do umieszczenia dzieci w Przedszkolach. Ponadto od 
września br. otworzyliśmy dodatkowy oddział przedszkolny przy Szkole 

Podstawowej w Dobroniu, uczęszcza tam 25 dzieci. Jest to kolejna inwestycja 
z środków zewnętrznych, która powstała z 4 miesiące, a kwota tej inwestycji 

do prawie 1 mln złotych. Podkreślił, że cały czas musimy myśleć o 
powstawaniu kolejnych miejsc dla nawet 80 dzieci. Przestawił zarys 

powstania na terenie zakupionym po firmie, przy ulicy Sieniewicza kolejnego 
miejsca do dyspozycji Przedszkola. Podkreślił, że poziom edukacji na terenie 

gminy jest dobry, ale koszty bieżącego utrzymania szkol rosną w 
zastraszającym tempie. Przedstawił sytuacje związaną z kosztami 

utrzymania, a subwencją jaka jest przekazywana na ucznia do gminy.    

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Radna H. Grącka zaznaczyła, że postęp i rozwój bazy szkolnej w naszej 
gminie jest bardzo dobry. Stwierdziła, że widać jak bardzo dobrze są 

wyposażone placówki szkolne, a nasza wiejska gmina wyrównuje szanse 
młodzieży. Zaznaczyła, że nasza kadra pedagogiczna to nauczyciele przede 

wszystkim wysoko wykształceni, nauczyciele dyplomowania, co przekłada się 
na wysokie wyniki nauczania. Ponadto młodzież w naszej gminie ma 

możliwość rozwijania swoich zainteresowań i pasji, uczęszczając na koła 

zainteresowań. Stwierdziła, że młodzież jest objęta opieką psychologiczno-
pedagogiczną, uzyskuje wyniki w nauce na poziomie nawet wojewódzkim, a 

ponadto nauczyciele mają cały czas możliwość doskonalenia i rozwoju.  
 

- Radna A. Bielecka podziękowała wykonawcy, który buduje sale 
gimnastyczną przy Szkole Podstawowej w Mogilnie Dużym.     

 
- Radna A. Fątner-Dregier podziękowała za wkład pracy rodzicom, radnym 

oraz nauczycielom i Dyrekcją szkół.  
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- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zaznaczył, że po 

wypowiedzi Wójta Gminy widzimy, że jeszcze brakuje 80 miejsc w 

przedszkolach na terenie naszej gminy. Podkreślił, że jeszcze przed urzędem 
dużo pracy w tej kwestii.   

 
- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak zaznaczył, że sami widzimy, ile jeszcze 

dzieci uczęszcza do przedszkola poza naszą gmina, wydatki na takie dzieci 
są ogromne. Musimy myśleć, aby pomoc młodym rodzicom i mieszkańcom 

naszej gminy i szukać oszczędności budując nowy oddziały przedszkolne. 
Ponadto trendem jest teraz oddawanie dzieci do żłobka czy przedszkola i na 

teren gminy napływa coraz więcej mieszkańców. Poza tym zaznaczył, że nie 
ma już instytucji babci czy dziadka opiekujących się dziećmi, gdy rodzic 

wraca do pracy, ponieważ wszyscy pracujemy dłużej i więcej niż kiedyś. 
Stwierdził, że problem z miejscami w przedszkolu jest z roku na rok 

niewygasający. Podziękował Radzie Gminy za nowe pomysły w tym temacie 
i wsparcie w nowych inwestycjach.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel stwierdził, że oswiata 
to ogromny blok działania i połowa wydatków budżetu gminy to zadania 

związane z edukacją. Zaznaczył, że gmina ostatnie lata bardzo duża 
zainwestowała w bazę dydaktyczną szkół na naszym terenie. Podziękował 

wszystkim pracownikom urzędu, Wójtowi i dyrektorom na wkład w całość 
pracy w kwestii bazy oświatowej na terenie gminy.  

 
- Rada Gminy w Dobroniu bez uwag przyjęła „Informacje o stanie realizacji 

zadań oświatowych w gminie Dobroń w roku szkolnym 2021/2022”. 
 

 
8. Korespondencja i sprawy różne: 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel zaprosił na gminne 
obchody święta narodowego 11 listopada. Zaproszenia zostały już wysłane 

wszystkim uczestnikom. Przedstawił harmonogram imprezy. Podziękował za 
wszystkie poczty sztandarowe i delegacje, które uczestniczyły w ostatnich 

latach w obchodach gminnych.  

- Radna H. Grącka przedstawiła problem związany z pismem mieszkańców 
ulicy Torowej w Chechle przy firmie „Kilargo”. Mieszkańcy proszą, aby 

pierwszeństwo miały samochody skręcające z przejazdu kolejowego w 
Chechle w lewą stronę. Poprosiła, aby Komisja Rolnictwa, Ochrony Rady 

Gminy w Dobroniu zwróciła na ta sprawę uwagę.  

- Radna U. Siwek podziękowała za zaproszenia na Jubileusz 120-lecia 

Orkiestry Dętej w Dobroniu.  



 

Protokół nr XLVI/2022 z sesji RG w Dobroniu – 27.10.2020 r.  
 

St
ro

n
a8

 

- Radna U. Siwek zwróciła uwagę na zalecenia rządowe dotyczące stworzenia 
w każdej gminie miejsca na tzn. targowisko. Zapytała, czy gmina już 

rozpoczęła jakieś działania w tej sprawie?  

- Radna A. Fątner-Dregier podziękowała za podziękowała za nową nakładkę 
asfaltową na drodze w miejscowości Poleszyn i poprosiła, aby nie zapomnieć 

o 200 metrach jeszcze części drogi w lewa stronę od skrzyżowania.  

- Wszyscy uczestnicy XLIV sesji brawami podziękowali za 120 lat pracy 
Orkiestrze Dętej z Dobronia. Wójt Gminy zwracając się do uczestników 

sesji/członków Orkiestry Dętej z Dobronia złożył gratulacje i podziękowania. 

Podziękował organizatorom za całą organizacje tej imprezy.   

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak zaznaczył, że temat targowiska gminnego 

pozostawia radnym proszę, aby się wypowiedzieć w tej sprawie.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel stwierdził, że jest to 

temat wymagający przygotowania się i zapoznania z przepisami.    

- Radna U. Siwek zwróciła uwagę na fakt, iż rząd planuje wprowadzić taki 

obowiązek stworzenia w każdej gminie. 

- Radna A. Bielecka zaznaczyła, żeby sprawę przesunąć na następny miesiąc, 

aby zapoznać się z przepisami.   

- Radny A. Pułanecki stwierdził, czy jest taka potrzeba w naszej gminie.   

- Radny D. Becht zaznaczył, że na tym etapie dyskusja w przedmiotowej 
sprawie jest zbędna. Stwierdził, że wiąże się to z kosztami, a znamy 

przypadki takich targowisk w ościennych gminach, na których nie ma 

zainteresowania handlem.   

- Radny W. Bąkowski poprosił o przekazanie do zarządu powiatowego dróg o 

naprawę poboczy na drodze powiatowej Dobroń-Ldzań, na drodze 
powiatowej Ślądkowice-Róża, droga gminna w Róży za wiaduktem do 

miejscowości Terenin i droga gminna Kolonia Ldzań.  

- Radna U. Siwek poprosiła o wyrównanie drogi, która nie ma nazwy, za 

osiedlem tzn. Okęciem.  

- Sołtys Sołectwa Dobroń Poduchowny J. Gwiazdowski poprosił o koszt na 

śmieci, który już wcześniej był zgłaszany.  

– Kierownik Ref. GKiOŚ UG Dobroń Tomasz Ignaczak poinformował, że 

zostały zapisane wszystkie zgłoszone prośby, zostaną one przekazane do 

realizacji. Poinformował, że powiat pabianicki przedłożył projekt remontu 
drogi powiatowej Markówka-Dobroń i zaznaczył, że będzie do zapoznania się 

po dzisiejszej sesji. Przedstawił zarys prac związanych z tym remontem. 
Zaznaczył, że jest to inwestycja powiatowa, teraz trwają prace nad 

projektem. Przedstawiła jakie przepisy dotyczące bezpieczeństwa teraz 

trzeba spełnić podczas remontu takiej drogi.  
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9. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy: 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, o zakresie, kosztach i 

procedurze z jaką się mierzy Urząd w ramach remontu ul. Sportowej w 
Dobroniu, na która otrzymaliśmy dofinasowanie z „Polskiego Ładu” w kwocie 

10 mln złotych oraz o remoncie drogi Markówka-Wincentowów, na które 
potrzymaliśmy dofinasowanie z kwocie 3 mln zł z programu dotyczącego 

dofinansowania miejscowości popegeerowskich. Zwrócił uwagę na 

gazyfikacje miejscowości Markowska w najbliższym czasie. Zaznaczył, że 
jeśli chodzi o drogi powiatowe to zwrócimy się w dalszej kolejności do 

Starosty Powiatu Pabianicego o remont drogi przy ulicy Sienkiewicza w 
Dobroniu. Przedstawił, jak wyglądają rosnące koszty remontu dróg 

gminnych. Poinformował, że w dniu 3 października 2022 roku zawarto 
umowę z firmą na realizację zadania pn.: „Budowa i rozbudowa oświetlenia 

ulicznego na terenie Gminy Dobroń”. Zakres zadania obejmuje budowę 
oświetlenia ulicznego na terenie gminy Dobroń w miejscowości Chechło 

Pierwsze, ul. Rodziewiczówny – 7 słupów oświetleniowych kompozytowych 
o wysokości 8 m do montażu na fundamentach prefabrykowanych budowę 

oświetlenia ulicznego na terenie gminy Dobroń w miejscowości Dobroń, 
ul. W. Witosa – 12 słupów oświetleniowych kompozytowych o wysokości 8 m 

do montażu na fundamentach. Zaznaczył, że jest to koszt 173 tys. złotych. 
Poinformował, że 143 tysiące złotych doposażono nowy oddział przedszkolny 

przy Szkole Podstawowej w Dobroniu. Cala procedura rozłożyła się na 

trzykrotna procedurę ogłaszania przetargu, ponieważ koszty były znacznie 
przewyższające zapis środków w budżecie. Poinformował, że ułożenie 

nakładki asfaltowej w Poleszynie z dofinansowaniem z Urzędu 
Marszałkowskiego tzw. dojazd do pól to koszt 458 887,04 złotych za 860 m, 

gdzie inwestycja objęta dofinansowaniem to wysokość 129 450,00 zł, a 
pozostałe środki pochodzą z budżetu gminy Dobroń. Poinformował, że trwa 

budowa chodnika w ramach Funduszu Sołeckiego w miejscowości Dobroń 
Duży. Zaprosił wszystkich mieszkańców na gminne uroczystości święta 

narodowego 11 listopada.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Duży Regina Szczepanik poprosiła o pomoc z 

ramach gazyfikowania części sołectwa w miejscowości Dobroń Duży.  

- Sołtys Sołectwa Dobroń Duży Regina Szczepanik poprosiła o przygotowanie 

przez dzieci w szkole i przekazanie uczestnikom gminnych obchodów święta 

11 listopada kotylionów w barwach narodowych.  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, o sukcesywnej gazyfikacji 

naszej gminy. Zaznaczył, że gmina pomaga w tym procesie, ale jest to 
zadanie gazowni. Zaproponował, aby mieszkańcy ponownie wypełnili wnioski 

o umieszczenie gazu w sołectwie i przekazanie ich jeszcze raz. Podkreślił, że 
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gmina pomoże w tych pracach związanych z wypełnieniem i przekazaniem 

wniosków.  

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, iż prośba o zrobienie 

kotylionów zostanie przekazana do szkół.   

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, iż zmieniają się przepisy 
dotyczące zaopatrywania w węgiel mieszkańców przez gminy. Zaznaczył, że 

jest dostępny tylko węgiel z importu, zbieramy zapotrzebowanie w postaci 
ankiet wypełnionych przez mieszkańców i rozmawiamy z podmiotami, które 

miałyby ten węgiel dystylować.  

- Brak dalszej dyskusji. 

   

10. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych za rok 

2021: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel przedstawił ww. 
informacje złożone przez Wójta Gminy i dotyczące radnych Rady Gminy w 

Dobroniu. Informacje stanowią załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

- Rada Gminy w Dobroniu przyjęła informacje na temat złożonych 
oświadczeń majątkowych Wójta Gminy Dobroń i Przewodniczącego Rady 

Gminy w Dobroniu za rok 2021. 

 

11. Przyjęcie wniosku do protokołu nr XLIII/2022 z sesji Rady 

Gminy: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że nie 

wpłynęły do Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu 

nr XLIII/2022 z sesji Rady Gminy w Dobroniu.  

 

12. Zamknięcie sesji: 

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 
Gminy w Dobroniu J. Szerffel dziękując wszystkim za udział w sesji, zamknął 

obrady XLIV/2022 sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

      Protokołowała:                                         Przewodniczyła:                                                                   

 Inspektor ds. obsługi              Przewodniczący Rady Gminy w 

organów samorządowych                                      Dobroniu 

  

Paulina Kaczmarek                Janusz Szerffel  
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2 
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